
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2023–2024 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2024Z01212 

Vragen van de leden Welzijn en Postma (beiden Nieuw Sociaal Contract) aan 
de Minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over het artikel «De 
bouw van snelle flexwoningen ligt mijlenver achter op schema» (ingezonden 
26 januari 2024). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bovenstaande artikel?1 

Vraag 2
Hoe komt het dat de door u eerder voorziene productie en plaatsing van 
37.500 woningen voor het einde van 2024 niet gehaald wordt? 

Vraag 3
Zijn voor alle flexwoningen locaties aangewezen? 

Vraag 4
Hoe kijkt u aan tegen het niet halen van de voorgenomen aantallen flexwo-
ningen in het licht van een voorziene dip in de nieuwbouw voor de jaren 
2024 en 2025 vanwege het te lage aantal bouwvergunningen? 

Vraag 5
Op welke wijze wordt door u geacteerd op de in het artikel aangehaalde 
vertragingsfactor van netcongestie? Hoeveel flexwoningen raken vertraagd 
door netcongestie? Op welke termijn verwacht u een oplossing? 

Vraag 6
Op welke wijze wordt door u geacteerd op de in het artikel aangehaalde 
probleem van bezwaarprocedures? Hoeveel flexwoningen raken vertraagd 
door (problemen in) bezwaarprocedures? Op welke termijn verwacht u een 
oplossing? 

Vraag 7
Hoe kijkt u aan tegen het gestelde in het artikel over maakbaarheidsdenken 
en een «te optimistische» houding aan uw kant? Welke inzichten heeft het 
evaluatierapport waarnaar in het artikel verwezen wordt u gebracht? Hoe 
benut u concreet uw geleerde lessen? 

1 Trouw, 25 januari 2024, «De bouw van flexwoningen ligt mijlenver achter op schema»
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Vraag 8
Tot welke interventies noopt de vertraging van het plaatsen van flexwoningen 
u? 

Vraag 9
Wilt u de vragen afzonderlijk beantwoorden binnen een termijn van twee 
weken?
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